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Sak 1. Konstituering  

 

1a Valg av ordstyrer  

Forslag til vedtak:  

Styret innstiller Almas Asfaha til ordstyrer  

 

1b Valg av referent  

Forslag til vedtak:  

Styret innstiller Bernhard Jensen til referent  

 

1c Godkjenning av innkalling  

Innkalling ble sendt i tråd med vedtektene. 

Forslag til vedtak:  

Styret innstiller på at innkallingen godkjennes 

 

1d Godkjenning av dagsorden  

Forslag til dagsorden til årsmøte i 2022  

Sak 1: Konstituering  

Sak 2: Årsmelding  

Sak 3: Økonomi  

a)Regnskap 2021  
b) Budsjett 2022  

Sak 4: Valg  

a) Valg av lokallagsstyret  
b) Valg av nominasjonskomite  
c) Valg av programkomite  
d) Valg av valgkomite  
 

Forslag til vedtak: 

Styret t innstiller på at dagsorden godkjennes 

 

 



1d Godkjenning av forretningsorden/møteregler  

Her kan styret innstille på møteregler for årsmøtet sitt.  

 

Forslag til vedtak: 

Styret innstiller på at forretningsorden godkjennes 

 

 

Sak 2 Årsmelding  

 

Forslag til vedtak: 

Fylkesstyret innstiller på at årsmeldingen tas til orientering. 

 

 

Sak 3 Økonomi  

a) Regnskap 2021 - sakspapirer  
 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner regnskapet for 2021  

b) Budsjettforslag 2022 - sakspapirer  
 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet vedtar foreslått budsjett for 2022 

 

Sak 4 valg  
Innstillingen til valgkomiteen legges ved.  

 



 

Sak 2 – Årsberetning for  
Sagene MDG i 2021  
 
1.1 Generelle betraktninger 
Først og fremst vil styret rette en stor takk til alle i 2021 som har bidratt frivillig med tid, 
vilje, krefter og ressurser.  Den frivillige innsatsen som er lagt til grunn, spesielt i 
valgkampen, er både formidabel i styrke og et unikt engasjement i Oslo for Miljøpartiet 
De Grønne.  
 
Dette året har vært preget av to store hendelser: valg og pandemi. Pandemien har lagt 
begrensinger for både valgkamp og lokallagets møtevirksomhet. Valget ble en «nesten-
suksess» hvor et lite antall stemmer holdt oss fra å bryte gjennom sperregrensen. 
Samtidig har Oslo doblet sin representasjon, og nasjonalt har vi tredoblet oss på 
Stortinget. Lokalt, og på tross av lite fysisk møtevirksomhet i det foregående året, har vi 
hatt en medlemsøkning som avslører et organisatorisk grunnfjell. Totalt sett mener vi at 
utsiktene for 2022 er svært gode og at lokallaget vil kunne få en unik mulighet i å styrke 
Sagene-innsatsen for mennesker og miljø.     
 
 

 
1.1 Medlemsmassen 
Vi har blitt betraktelig flere medlemmer i 2021.  Per 10.01.2021 hadde vi 441 registrerte 
medlemmer og 400 betalende medlemmer. Med andre ord, vi har 100 nye medlemmer 
tilsvarende en økning på 37 prosent. Slå den!  
 
 

År 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 

Antall 

medlemmer 

207 193 241 235 324 315 415 

Antall 

betalende 

175 138 191 202 291 280 383 

 
 
 
 
 

Bilde 1,2,3,4 Lokale valgkampaksjoner på Sagene. 



 

 
1.2 Aktiviteter  
 
1.2.1 Valgkamp 2021  
I året 2021 hadde vi en prioritet: valgkamp. For lokallaget betydde det i praksis at I) vi 
rettet all innsatts inn i valgkampen, II) og at vi i størst mulig grad støttet opp om aksjoner 
i regi av Oslo MDG.  
 
Ettersom valgkampen intensiverte seg i løp av sommeren har vi hatt minimum 40 fysiske 
aksjoner i bydelen, inkludert fylkeslagets valgkamp-kick-off som ble lagt til Torshovdalen.     
Av disse 40 var omtrent 10 større aksjoner i lokal regi. Samtidig har lokallaget arrangert 
flere andre mindre aksjoner og medlemmer har bidratt sammen med hele resten av 
fylkeslaget – over hele byen.  Aksjonsformer var velgersamtaler, sykkelaksjoner og 
søppelrydding. Vi opplevde god respons og ønsker å fortsette disse aksjonsformene. 
Samtidig ønsker vi videreutvikle våre aksjonsformer slik at de fortsetter å oppleves som 
gøye, inkludere og effektive. I 2021 hadde vi mulighet til å stå på stand, men benyttet oss 
ikke av den.  
 
Lokalt begynte den aktive valgkampen i februar 2021 ved at frivillige bidro med å 
distribuere valgkampmateriale i postkasser omkring i byen. En konsekvens av Korona-
pandemien og at de fleste i vår bydel bor i leilighet med oppgang, var at mye av dette 
arbeidet foregikk utenfor bydel Sagene. Valgkampmateriale ble i vår bydel hovedsakelig 
sendt per post.  Men en stor innsatts ble rettet inn velgersamtaler per. Telefon. Her har 
medlemmer av Sagene MDG gjort en betydelig innsatts.  

På valgdagen oppnådde miljøpartiet lokalt 10,1 prosent av stemmene i Sagene bydel. I 
tillegg kommer forhåndsstemmer som ikke er med i denne tellingen. Isolert sett er det et 
godt resultat, men likevel er det nok en betydelig tilbakegang fra kommunestyrevalget i 
2019, hvor oppslutningen var på 22,2 prosent. Vi er stolte over den store tilliten og 
anerkjenner at det er et forbedringspotensial. Etter valget har styret gjennomført et 
evalueringsarbeid som er spilt videre inn til Oslo MDG.   

 
1.2.2 Andre aktiviteter    
I november arrangerte vi åpent medlemsmøte på Sagene Samfunnshus. Her samlet vi 
innspill til bydelens handlingsplan mot rasisme. En erfaring vi tok med oss fra dette møtet 
er vi ønsker å organisere flere lokale møtepunkt, med fokus på program, i 2022.   

Bilde 4,5,6 Lokale valgkampaksjoner på Sagene. 



 

 
Styret har avholdt fire møter (mars, april, november og desember) med 
innkalling og referat. I tillegg har vi hatt løpende kontakt knyttet til politiske 
saker som er til behandling i bydelen.   
 
Årets julebord, som Sagene ville arrangere for hele fylkeslaget, måtte dessverre avlyses 
grunn møtebegrensinger.  
 
Lokallaget stilte med fire delegater på landsmøtet til MDG 2021.  Vi har også deltatt med 
tre faste medlemmer i Oslo MDGs representantskap (Representantskapet er fylkets 
øverste myndighet mellom årsmøtene).   
 
1.3 Lokal aktivitetsoversikt 
 

 Årsmøtet i Sagene MDG 2021 
 Styremøter x 4 
 Sommeravslutning (med begrensing for antall deltakere) 
 Medlemsmøter 2021 x 1 
 Landsmøte i 2021 deltok 4 delegater fra Sagene   
 Valgkampen 2021 med forskjellige aktiviteter knyttet til hele byen.  

 
1.4 Hjelp! Vi har vært i media! 
 
I løpet av 2021 har vi vært i lokalavisen mange ganger ...  

 

1.5 Styret i Sagene MDG  
har i 2021 bestått av:  
Leder: Jørund Hansen  
Nestleder: Thor Mikkel Nordahl  
Kasserer: Wenche Aas  
Faste styremedlemmer:  
Eilif Hallingstad Finnseth  
Hilde Herrebrøden  
Lars Jahr Røine  
Malene Berthelsen Lindgren  
Håkon Berg Sundet  

 
Varamedlemmer:  
Ragnhild Gjelsvik  
Bernhard Aaboe Jensen  
Almaz Negash Asfaha  
Petter Halvorsen Omland  
 
Valgkomitè:  
Leder: Tori Langaas  
Medlem: Ingar Johnsrud 

Eksempler på oppslag i lokalavisa på Sagene. 



Årsmelding for Miljøpartiet De Grønne Sagene 2021  

2.1 BU-året 2021  

 
I år har vi behandlet en del høringssaker og reguleringssaker. Noen av høringene som vi 
har behandlet er skolebehovsplanen som er viktig for oss. Vi jobber for å få Sagene skole 
inn i planen. Vi har behandlet høring av kulturmeldingen for Oslo som gjelder frem 2031 
og høring om seksuell og reproduktiv helse. Vi har også behandlet Legeplan for bydelen 
frem til 2024. I tillegg til aldersvennlig Oslo - Leve hele livet som kommunen fikk pris for 
senere i år. Dette er bare et utvalg av utallige høringer som vi behandlet i bydelsutvalget 
i 2021.  
 
De fleste møtene har vært digitale på grunn av pandemien, men har også hatt noen fysiske 
møter. Det er alltid hyggeligere med fysiske møter hvor politikk kan diskuteres med 
samarbeidspartnere og politiske motstandere, ikke minst med åpen halvtime hvor 
beboere kan snakke direkte med oss.  
 
I tillegg har vi vedtatt handlingsplan mot rasisme og handlingsplan mot vold og seksuelle 
overgrep.  
 
Vi i MDG har også fremmet flere representantforslag som vi har fått støtte fra de andre 
partiene. Et forslag om energieffektivisering av kommunale boliger. Dette har vært 
spesielt relevant nå med dyre strømpriser og hvordan det påvirker en bydel med store 
forskjeller. Vi fremmet også forslag om vibrasjonsproblemer i bygg langs Bentsebrugata 
etter samtale med beboere. Det er viktig for oss at beboere ikke plages av unødvendig 
støy. Dette forslaget ble også vedtatt enstemmig.  
 
Vi fremmet også representantforslag om bruk av friområder og parker til større 
arrangementer hvor vi fikk enstemmig vedtak på. Voldsløkka er tenkt å brukes til to store 
konserter sommeren 2022. Bydelsutvalget er kritisk til sperringen og stenging av parker 
for kulturelle arrangementer i hele 14 dager. Bydelsutvalget er kritisk til etatens 
manglende reguleringer og prosesser rundt tillatelse til denne typen aktivitet, overfor 
konsertarrangører og forventer at bydelen og nabolag blir hørt ved forespørsler om 
arrangement som innebærer store begrensninger i tilgang til grønnstruktur i areal og tid, 
og har høy støybelastning for omgivelsene.  
 
MDGs BU-gruppe har også sørget for at bydelsutvalget har behandlet reguleringsplan om 
Aker og Gaustad sykehus. De ligger ikke i bydelen vår, men nedleggelse av Ullevål påvirker 
våre innbyggere i høyest grad.  
 
2.2 Dette har vi fått til i bydelen i 2021!  
 
 

 Desember 2021 vedtok et grønt budsjett for 2022 som er bra for mennesker og 
miljø!  

 Et budsjett som er grønt og inkluderende, et budsjett som utjevner forskjeller.  
 Vi har satt av 1 million ekstra til parkoppgradering, 1 million til ungdomstiltak som 

sommerjobb. Vi økte også støtten til grønne midler og annet frivillighet. En annen 
viktig prioritering i budsjettet for oss har vært å sette av penger til Sagene 2040 og 
involvering av befolkningen i dette arbeidet.  



Årsmelding for Miljøpartiet De Grønne Sagene 2021  

 
Vi er ekstra fornøyd med at byrådet har satt av 5 millioner til 
forprosjektet for omgjøring av Advokat Dehlis plass fra 
parkeringsplass og rundkjøring til park og møteplass. Dette har byråd Sirin Stav jobbet 
for å realisere siden hun satt i Bydelsutvalget på Sagene. 
 
2.3 Endring i BU-gruppen til MDG 
Andrea Søgnen Tveit har dessverre flyttet ut av bydelen. Vi kommer til å savne henne, 
men nå har vi fått supervaraen og nestleder i miljø og kulturkomiteen Hilde Herrebrøden 
som fast medlem i BU. Det er skikkelig bra for oss!  
 
 
2.4 Bydelsutvalget 2019-2023 

BU Leder: Almaz Asfaha 

Medlem: Wenche Aas 

Medlem: Bernhard Jensen  

Medlem: Andrea Søgnen Tveit  

Arbeidsutvalget 
Leder: Almaz Asfaha 
varamedlemmer: 
1) Wenche Aas 
2) Bernhard Jensen 
 
Miljø, kultur og byutvikling 
Nestleder:  Hilde Herrebrøden 
Medlem: Bernhard Jensen 
Varamedlemmer 
1) Morten Skjævelan 
 

2) Jørund Hansen 
3) Mari Berg Henie 
4) Andrea Søgnen Tveit 
 
 
Helse- og mestringskomiteen 
Wenche Aas 
Varamedlemmer 
1) Eilif Hallingstad Finnseth 
2) Marie Anette Thoresen 
3) Anders Skyrud Danielsen 
4) Kjell Norvin 
 
Oppvekst og velferd 
Nestleder: Ragnhild Gjelsvik 
Varamedlemmer 
1) Grunde Haraldsson Wesenber

 
 
 



B03 Sagene MDG

Regnskap 2021

Regnskap Budsjett
2021 2021 Avvik Kommentarer

Inntekter
3100 Salg 0 0 0
3940 Gave- og kontingentandel 0 50 000 −50 000 Valgkamp dekket av Oslo MDG
3920 Innbetalt egenandel reiseutjevningsavgift 0 0 0
3960 Pengegaver fra støttespillere 800 0 800
3990 Andre inntekter 0 0 0

SUM DRIFTSINNTEKTER 800 50 000 −49 200

Kostnader

Utadrettet virksomhet og valgkamp
7310 Trykket materiell 0 0 0
7320 Markedsføring 0 0 0
7330 Standutstyr 0 5 000 5 000
7355 Arrangementer / Medlemsmøter 0 7 000 7 000
7390 Diverse valgkamp 8 000 35 000 27 000

Møtevirksomhet
7700 Møtevirksomhet partidrift 3 284 1 000 −2 284 fleste møter på Zoom
7710 Årsmøte 0 0 0
7720 Landsmøte, reiseutjevningsavgift 0 0 0
7725 Folkevalgsamling 0 0 0

Gebyr, diverse kostnader:
7770 Bank- og kortgebyr 22 0 −22
7790 Diverse kostnader 1 588 2 000 412 zoom abonnement

SUM DRIFTSUTGIFTER 12 894 50 000 37 106

FINANS- OG EKSTRAORDINÆRE POSTER:
8040 Renteinntekter 0 0 0

SUM FINANS- OG EKSTRAORDINÆRE POSTER: 0 0 0

ÅRETS RESULTAT −12 094 0 −12 094

Balanse: Pr. 01.01. Pr. 31.12 Differanse
Konto: (1254.06.04744) ( 15 242,28)  ( 2 662,28)    −12 580,00
Kroner i lagets kontantkasse 0,00
SUM ( 15 242,28)  ( 2 662,28)    −12 580,00

Regnskapet er revidert og funnet i orden. 

Dato: 13 oktober 2022 Sted: Sagene, Oslo

Wenche Aas
Sign. Økonomiansvarlig



Budsjett 2022 kommentar

3100 Salg 0 kr

3940 Gave- og kontingentandel 14 000 kr

3920 Innbetalt egenandel reiseutjevningsavgift 0 kr

3960 Pengegaver fra støttespillere 0 kr

3990 Andre inntekter 0 kr

SUM INNTEKTER 14 000 kr

Utadrettet virksomhet og valgkamp

7310 Trykket materiell 0 kr

7320 Markedsføring 0 kr

7330 Stand 0 kr

7355 Arrangementer / Medlemsmøter 8 000 kr

7390 Diverse valgkamp

Møtevirksomhet

7700 Møtevirksomhet (f.eks. styremøter) 2 400 kr

7710 Årsmøte 0 kr

7720 Landsmøte, reiseujevningsavgift 2 000 kr

7725 Folkevalgsamling 0 kr

Gebyr, diverse kostnader:

7770 Bank- og kortgebyr

7790 Diverse kostnader 1 600 kr zoom

Renteinntekter

8040 Renteinntekter 0 kr

SUM KOSTNADER 14 000 kr

ÅRETS RESULTAT 0 kr

Søke Oslo MDG om 12 

tusen



 

Sak 4a) Valgkomiteens innstilling:  
Valg av lokallagsstyret 2022 

Komiteens arbeid  

Valgkomiteen har bestått av Tori Langaas og Ingar Johnsrud, og hadde sitt 
konstituerende møte tirsdag 26. oktober. Komiteen har avholdt 4 møter og har 
intervjuet sittende styremedlemmer og nye kandidater. Etter å ha avklart mandat og 
ansvarsfordeling delte vi arbeidet i to høringsrunder, der vi i den første runden 
intervjuet det sittende styret, og i den andre intervjuet  nye kandidater. Vi har brukt mail 
og lokallagets facebook-gruppe for å komme i kontakt med en så stor del av 
medlemsmassen som mulig.  

Viktige oppgaver for styret i neste periode  

Vi legger bak oss et år hvor stortingsvalget ikke ble så godt som vi hadde håpet. 
Nasjonalt fikk partiet 3,9 prosent av stemmene, og oppnådde dermed ikke 
utjevningsmandater. Likevel er det gledelig at stortingsgruppen økte fra en til tre 
mandater. 

Lokalt oppnådde miljøpartiet 10,1 prosent av stemmene i Sagene bydel. Isolert sett er 
det et godt resultat, men likevel er det en betydelig tilbakegang fra 
kommunestyrevalget i 2019, hvor oppslutningen var på 22,2 prosent. 

Det er derfor valgkomiteens oppfatning at det i den kommende perioden vil være viktig 
å ha et styre som både er i stand til å skape oppmerksomhet rundt de gode resultatene 
partiet har oppnådd i Oslos grønneste bydel, samt å legge til rette for at partiets politikk 
skal oppleves relevant, interessant og nødvendig foran kommunestyrevalget i 2023.  

I skrivende stund er det uvisst i hvor stor grad koronasmitten vil påvirke partiets og 
styrets arbeid i det kommende året, men det vil uansett være en viktig oppgave å legge 
til rette for politiske møteplasser, mobilisering og rekruttering av nye medlemmer.   

Kriterier til styret  

Det er flere kriterier som ligger til grunn for vår innstilling til det nye styret. De aller 
viktigste  har vært arbeidskapasitet og ønske til å bidra til å styrke lokalpartiet i året 
foran den viktige valgkampen i 2023. 

Vi har vurdert det som svært viktig at styret legger til rette for mobilisering 
og  rekruttering av medlemmer. Videre ønsker vi at styret skal bestå av medlemmer 
som ønsker en levende og aktiv debatt rundt hva som skjer i bydelen og byen vår, 
blant annet ved tilrettelegging av politiske møter og verksteder.  

Fire av styrets medlemmer går ut, tre nye kommer inn. Etter vårt forslag vil det nye 
styret bestå av 10 medlemmer og varamedlemmer, noe vi mener er et passende antall. 



 

I arbeidet har det vist seg lettere å rekruttere menn enn kvinner, 
og lettere å rekruttere yngre enn eldre styremedlemmer. I vårt 
styreforslag er det seks menn og fire kvinner. Fordelingen er ikke 
foruroligende, men vi vil likevel oppfordre det kommende styret til å diskutere om noe 
kan gjøres for ytterligere å styrke kommunikasjonen mot kvinner og mot 
partimedlemmer/velgere i aldersgruppen 40 +. 
 

Overordnet beskrivelse av det nye styret  

Vi har valgt å innstille på at syv av de nåværende styremedlemmene fortsetter. Vi har 
ønsket å sette sammen et styre av medlemmer som har uttrykt at de har kapasitet til, 
og ønske om, å sitte i styret i bydelen.   

Hoveddelen av styret består av medlemmer uten øvrige verv i partiet. For å sørge for 
god kommunikasjon mellom styret og  bydelspolitikerne, har vi innstilt på at Wenche 
Aas, som er bydelsutvalgsmedlem, og at Hilde Herrebrøden, som er nestleder i 
Sagene miljø-, kultur- og byutviklingskomité, fortsetter som  faste medlemmer i styret. 
Almaz Negash Asfaha fortsetter som varamedlem. 

Valg av lokallagsstyre, bydel Sagene, 2022 

 

Leder:  

Jørund Hansen (gjenvalg)  

Jørund er 32 år, og har bodd to år mellom dalen og parken på Torshov. Han er 
utdannet sosiolog, og jobber til daglig som organisasjonsutvikler i Røde Kors. Han har 
vært aktiv i partiet  i flere år, sist som leder av nominasjonskomiteen i Oslo. Jørund er 
gammel speider, og brennende opptatt av miljøvern og naturens egenverdi. 
 

Nestleder:  

Thor Mikkel Nordahl 

Thor Mikkel er 31 år, og opprinnelig fra Lillehammer. Han er utdannet sivilingeniør, og 
jobber for tiden som IT-konsulent, i tillegg til å drive privatundervisning i fysikk og 
matematikk på si.  Thor Mikkel har tidligere vært aktiv i Grünerløkka MDG, hvor han 
både har vært nestleder og valgkampansvarlig.  

Økonomiansvarlig:  

Wenche Margrethe Aas (gjenvalg)  

Wenche er 53 år, har vært medlem i MDG siden 2011 og kjenner partiet godt. Hun har 
tidligere ledet nominasjonskomiteen i Oslo, og hun har sittet i forberedende valgkomité 
nasjonalt. Hun har sittet i styret på Sagene siden 2012, og har de siste årene holdt 
vervet som økonomiansvarlig. I 2019 ble hun valg inn i bydelsutvalget på Sagene. Til 
daglig jobber hun som seniorforsker ved Norsk Institutt for luftforskning.   



 

Styremedlemmer:  

Eilif Hallingstad Finnseth (gjenvalg)  

Eilif er 24 år, opprinnelig fra Sortland, og tar for tiden en 
bachelorgrad i samfunnsfag. Han har vært aktiv i Sagene MDG siden 2019 og har sittet 
et år som styreleder. Eilif brenner for en grønn omstrukturering av samfunnet, at vi går 
vekk fra kjøp- og kast, at byene får bedre luft, og at distriktene får bedre kollektivtilbud.  

Hilde Herrebrøden (gjenvalg)  

Hilde er 53 år, har vært aktiv bydelspolitiker på Sagene siden 2015, først som vara i 
Miljø-, kultur- og byutviklingskomiteen, og siden 2019 som nestleder i samme komité. 
Hun er utdannet arealplanlegger, arkitekt og agronom, og brenner for et bedre 
levemiljø for fremtidige generasjoner. 
 

Oskar Granskogen Kjørstad (ny) 

Oskar er 25 år og kommer opprinnelig fra Vinstra. Han har vært medlem av MDG siden 
2018 og har studert internasjonale relasjoner og bærekraftig utvikling ved universitetet 
i Edinburgh. Høsten 2021 har han jobbet med statsbudsjettet for MDGs 
stortingsgruppe. Oskar har vært engasjert i frivillig arbeid og ønsker å være med å 
utvikle lokalsamfunnet i bydelen, hvor han blant annet brenner for flere møteplasser 
og kulturopplevelser. 
 

Anders Tunge (ny) 

Anders er 30 år, er utdannet innen økonomi og juss og arbeider til daglig som jurist i 
DnBs anti-hvitvaskingsgruppe. Anders kommer fra Skøyen i Oslo og flyttet til Sagene 
for et års tid siden, etter studier i utlandet. Han har hatt verv som økonomiansvarlig i 
Juristforeningen i Bergen og er opptatt av at miljø- og klimaproblematikken krever 
internasjonalt samarbeid. Anders ser økonomisk utjevning som en viktig del av MDGs 
arbeid og ønsker å engasjere seg i lokalpolitikken. 

Varamedlemmer:  

Ragnhild Gjelsvik (gjenvalg)  

Ragnhild er 50 år, utdannet sivilingeniør, og jobber i Vann- og avløpsetaten. Ved siden 
av jobb sitter hun i styret til Bilkollektivet, og er MDGs vararepresentant i Oppvekst- og 
velferdskomiteen i bydelen. Ragnhild brenner for delingsøkonomi, og for å 
gjennomføre grønn politikk.  
 

Almaz Negash Asfaha (gjenvalg)  

Almaz er 32 år, har en master i organisasjonspsykologi, og jobber til daglig 
som organisasjonsrådgiver for Miljøpartiet De Grønne. Hun har vært aktiv i partiet 
siden 2015, var leder av Sagene MDG i 2019. Samme år ble hun valgt inn i 
bydelsutvalget, og hun er bydelsordfører på Sagene.  
 



 

Mattis Asp (ny) 

Mattis er 31 år og er utdannet i elektronikkfag ved NTNU i 
Trondheim. Nå jobber han med å utvikle teknologi for bruk ved 
sykehus.  Mattis kommer fra Nesodden og flyttet til Sagene bydel i 2020. Han har alltid 
vært politisk engasjert og meldte seg inn i MDG for et års tid siden. Mattis er opptatt 
av at klimapolitikken må ha et helhetlig perspektiv, også innen felt som 
barnehagepolitikk, eldreomsorg og helsetjenester. Mattis ivrer for å drive fram politiske 
verksteder hvor god lokalpolitikk kan diskuteres og utformes. 

 

20. desember 2020, 

Tori Langaas og Ingar Johnsrud 

 

Sak 4b) Styrets innstilling: Nominasjonskomite  
 
Styrets forslag er å utsette valg av nominasjonskomité til lokallagets årsmøte i 2023.  

 
Sak 4c) Styrets innstilling: Programkomite 
 
Styrets forslag er å opprette et arbeidsutvalg (AU), ledet av Jørund Hansen og to 
styremedlemmer. AUs mandat er å samle inn og systematisere programinnspill i 
forkant av årsmøtet 2023. Lokallagets årsmøtet i 2023 velger programkomite ved 
innstilling fra valgkomite.  

 
Sak 4d) Styrets innstilling:  
Valg av Valgkomité 2022 
Tori Langaas (gjenvalg) 

Tori er 56 år, utdannet cand.mag, og jobbe i Bildeleringen i Bergen. Hun har 
vært medlem i partiet siden 2013, og har mye erfaring både med styrearbeid og 
nominasjonsarbeid.  Hun har tidligere vært styremedlem både i Sagene og Bergen, 
ledet nominasjonskomitéen i Bergen i 2019, og er medlem av valgkomiteen i Bergen 
MDG.  

Ingar Johnsrud (gjenvalg)  

Ingar er 47 år, og utdannet ved journalisthøgskolen i Oslo. Han har tidligere vært ansatt 
i Jarlsbergs Avis, NRK og VG, men jobber nå som forfatter på heltid. Ingar har bodd i 
bydelen i over ti år, og meldte seg inn i MDG for fire år siden. Vervet som medlem av 
valgkomiteen i Sagene bydel er hans første verv i partiet.   
 


